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Dato: 09.02.2021 

Dagsorden for skolebestyrelsesmøde mandag den 12. april 2021 

klokken 17.00-19.00 online: 

Klik her for at deltage i mødet 

  

Deltagere: Martin Peter Rosenkrantz (forældrevalgt) 

Jacob Lyng Madsen (forældrevalgt) 

Rasmus Sønnik Fischer (forældrevalgt) 

Martin Hjøllund Sonne (forældrevalgt) 

Sidse Skotte Korfitzen (forældrevalgt) 

Troels Ernst Jeppesen (forældrevalgt) 

Robert Svane (forældrevalgt) 

Frederik (elevrådet) 

Ahmed Dahqane (BKF) 

Pernille S. Nørgaard (PN) (medarbejderrep.) 

Maria Liltorp (ML) (medarbejderrep.)  

Jannie Børger Larsen, souschef og referent 

Lars Rye Vadmand (skoleleder) 

 

Afbud til Martin Rosenkrantz eller Lars Rye Vadmand 

 

Referent: Lars Rye Vadmand  RØD = fraværende  

  

 

Punkter 

Pkt. nr. 1:  Valg af ordstyrer 

 

LV 

Pkt. nr. 2:  Godkendelse af dagsorden 

 

Dagsoden godkendt 

Pkt. nr. 3:  Meddelelser fra elevråd,  
(O/D, 10 min) 

Udgået  

Pkt. nr. 4:  Status på skolen 
(O/D, 10 min) 

 

Der er kommet ny model for lokale nedlukninger ved 
Corona-tilfælde. Modellen træder i kraft 12-04-2021 og 
er fordelt på antal smittede i sorgnet.  

Dette kan vi forudse kan give noget bøvl bl.a. for os på 
skoleområdet.  

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_N2FhZGM5YWYtMmIwYS00NDMxLThmOTktMWUyMGY3NmFjYmQ5%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22fcd2f009-c74b-4971-9314-10e9899717a3%22%2c%22Oid%22%3a%221d40f056-0471-4eb7-864e-88b97657adda%22%7d
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Pkt. nr. 5:  Tilbagemelding på to principper (digi-
tal dannelse og princip om samar-
bejde skole og hjem imellem) 
To bilag 
(O/D, 25 min) 

Der er fra ledelsens side tilbagemeldt det samlede skriv 

fra lærere og pædagoger.  

Der er opstået noget forvirring omkring processen for 

tilbagemelding. 

Der er aftalt en fremgangsmåde for principper på Skole-

bestyrelsesmødet d. 30.09: 

- Princippet bliver vedtaget på et Skolebestyrel-

sesmøde. 

- Skolens ledelse tager principperne op på et per-

sonale- eller lærermøde hurtigst herefter. Her 

skabes en dialog med medarbejderne om, hvor-

dan der skal arbejdes efter det nye princip. 

- Der meldes tilbage til bestyrelsen efter en peri-

ode på cirka 3 måneder. 

 

Endvidere aftales det, at der fremadrettet vil blive kort 

skriftligt tilbage melding fra personalet; lærer, SFO 1 og 

SFO 2.  

Der er ydremere et ønske fra bestyrelsen om, et tydeli-

gere, hvordan personalet vil arbejde efter princippet. 

Det understreges fra skolen side, at ikke alle principper 

udmunder i en retningslinje.   

Ansøgning om konvertering af under-
støttende lektioner til to-lærertimer , 
bilag: tidligere ansøgning 
(D/B, 10 min) 

Det ønskes at der for skoleåret 2021/22 ansøges om 

konvertering af to ugentlige understøttende lektioner til 

to-lærertimer fra 4.-9. årgang.  

For 4. og 5. årgang er ønsket at den ene af lektioner 

bruges til en ugentlig trivselstime, og den anden lektion 

er til flere forløb med udeskole. 

For 6.-9. årgang ansøges der om konvertering til to-læ-

rertimer med fagtimer i naturfag.  

Brugertilfredshedsundersøgelsen, bi-
lag  
(O, D, B, 10 min) 

Skolebestyrelsen undere sig over den form og de 

spørgsmål, der er i undersøgelsen. De vurderer, at den 

er svær at følge op på og bruge resultaterne til noget 

brugbart.  

Skolebestyrelsesformanden har og vil tage dette punkt 

op. 

  

Orientering om PUCs trivselsinitiati-
ver i almenklasserne og PIT´s fokus på 
fællesskabet i klasserne generelt 
samt en status på hvordan sammen-
hæng mellem ressourcer og behov 
stemmer overens 
(O, D, 25 min) 

Punktet tages op igen.  

JB sender oversigt over indsatser for skoleåret 19/20 til 

SKOB. 
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Pkt. nr. 6:  Meddelelser, faste punkter  
(O, 20 min) 
-SFOén 
-Personalemøder/læringsmøder 
-Skolens ledelse 
-Skolebestyrelsesformanden /for-
mandsmøder 
-Skolebestyrelsen 

SFO’en: Der er 37 børn flere pr. 1.5, hvilket kræver 

flere voksne på alle steder både i undervisningstiden og i 

SFO-tiden. 

Den studerende i SFO er sat på i så mange timer som 

muligt, så hun kan bestå sin eksamen trods Corona. 

Personalemøder/læringsmøder: Lærerne skal i gang 

med fagfordelingen af næste skoleår. 

Der er god opbakning fra ledelsen, til elever der har det 

svært. 

Personalemøder/læringsmøder: Der er en udfordring i 

fht. de nye 00. børn i fht. de regler der er for Corona pt.  

Der kommer tre 0. klasser i skoleåret 21/22. 

Der er tildelt midler, som vil blive brugt til læsevejled-

ning og matematikvejledning for at understøtte den fag-

lige progression i alle klasser.   

Skolebestyrelsesformanden /formandsmøder: Der er 

blevet bedt om et Formandsmøde, da der er nok at tage 

fat på. 

 

Pkt. nr. 7:  Eventuelt   

(O, 5 min) - dette er kun til korte ind-

læg. 

Skolebestyrelsen ønsker at tage op på et møde, hvordan 

de kan være med til at fastholde medarbejdere. 

Debat omkring 7 ferieuge med Flemming Østergaard. 

Det bliver taget op i udvalget igen i morgen d. 12.04.21 

Underskrivning af papir Med kryds ud for deltagere øverst i referatet. RØD = 

fraværende 

Punkter til kommende møder Budget 2021, Center, Rep fra PIT, brugen af medier i 

skole- og SFO-tid, Sorg- og krise plan revideres. 

Skolebestyrelsen ønsker at tage op på et møde, hvordan 

de kan være med til at fastholde af medarbejdere. 

Godkendelse af referat - punkter godkendes løbende, og der underskrives før mødet afsluttes. 

D: Dialog B: Beslutning O: Orientering 

Møderækken: 11.5. og den 9.6. 

 

 

 


